
 

Mělo to smysl! 

Pěšky do školy – zpětná vazba 

Z pohledu dětí, rodičů i učitelů se v tomto týdnu výrazně snížil pohyb aut v okolí školy. Ukázala se potřeba 

znovu otevřít horní branku pro bezpečný příchod dětí do školy.  

Horní vstup do školy bude pro pěší otevřen od 2. 10. 2023.  Cyklisté a děti dojíždějící autem nadále budou 

využívat hlavní vchod.  

Od žáků:  

Návrhy na příští rok: Změna názvu Pěšky DO školy a ZE školy. Odpoledne bylo u školy zase hodně aut. Chtěli bychom 

zapojit celou školu. Zapojit i dospělé, aby chodili pěšky třeba do obchodu nebo do práce. Zapojit i učitele. 

Pozitivní: Hezky jsme se prošli. Nejezdila před školou auta. Dýchali jsme čerstvý vzduch. Neničíme přírodu. Jsme víc 

ekologičtější. Všímáme si přírodních krás. Líp se nám dýchá. Máme víc kyslíku. Neotravuje nás ruch aut. Máme pocit 

většího bezpečí. Auta neničí prostředí. Míň nebezpečí. Naučila jsem se stát v autobusu na malým prostoru. Bavilo 

mně to teď budu jezdit každé úterý na kole pokaď bude hezky. Viděla jsem, jak se krásně pařilo z lesů. Přeběhla mi 

přes cestu veverka. Zažil jsem zimu v létě. Naučila jsem se jezdit autobusem. Potkala jsem kámošku z tenisu, kterou 

jsem dlouho neviděla. Zažila jsem plný bus. Moc mě to bavilo. Naučila jsem se vstávat včas.  

Negativní: Nelíbilo se mi dřívější vstávání. Nebyla otevřená horní branka. 

Z dopisů rodičů: 

Chtěli jsme poděkovat za realizaci projektu týden bez aut. Do školy se jelo úplně jinak (syn jezdi na kole). Projekt moc 

podporujeme, klidné i vícekrát do roka za něj budeme rádi.  

Děkuji za zprávu o chystané podpoře pro pěší chůzi do školy. Jsem také příznivcem této myšlenky.  

Mám dceru ve 2.třídě ZŠ Všenory a zajímalo by mě, zda do budoucna existuje plán, jak zlepšit bezpečnost cesty do 

školy.  

Z mého pohledu jsou pro dítě nebezpečná tato místa: 

Ulice Karla Majera - mezi budovou prvního a druhého stupně ZŠ parkují auta na chodníku. V tomto místě vede cesta po 

silnici, kde je obousměrný provoz a navíc zmíněné parkoviště, které zabírá chodník.  

Chybí souvislý chodník v ulici Karla Majera (před připojením ulice Václava Křena). Na této trase se děti pravidelně 

přesouvají z budovy Amos do 1.stupně ZŠ.  

Myslím, že nejsem jediná, koho současná situace znepokojuje. Proto bych se ráda informovala, zda škola, obec nebo 

jiná instituce navrhla řešení těchto problematických míst na cestě do školy.  

To je hezké, že se naše škola zapojuje do tohoto projektu. Moc mu fandíme. Pevně doufám, že výzva osloví co nejvíce rodičů 

a dětí, neboť situace u školy bývá opravdu zoufalá.  

Díky za každý takový projekt.  

Pěšky do školy by bylo i nadále o moc příjemnější, kdyby se v riskantním místě všenorské vozovky v zatáčce při vstupu 

do parku vyskytoval alespoň přechod, v lepším případě semafor :) 

 

Děkuji za vytržení ze zajetých kolejí a inspiraci pro ranní procházku :) 

 


